
Notulen Jaarvergadering Peels Platform 19-6-2023 

Tijdstip 19:30 Locatie Terra Victa 

Aanwezig Jongerenraad: Famke van de Heuvel, Sanne Hilhorst 

Aanwezig Peels Platform: Jos Tonnaer, Bart Coppes, John Smits, Roger Bens, Janne Smeets, Arno 

Verwegen 

Afwezig met afmelding: Hein Heeren, Joelle van Kilsdonk, Frank Verwijst, Jurgen Schepens, Annelies 

Emonds. 

Aanwezig namens Gemeente Maashorst: Arie Cornelissen 

Overige Afmeldingen: Jurgen Minten 

- 

1 Opening 

Jos Tonnaer heet iedereen op de vergadering welkom en benoemt de afwezigen, waarbij Hein en 

Roelie gefeliciteerd worden met de geboorte van hun dochter Yuna. 

- 

2 Vaststellen agenda 

Vanwege Corona hebben we eerdere vergaderingen naar het najaar verplaatst, en is deze de eerste 

die weer op de reguliere tijd zou kunnen plaatsvinden omstreeks Maart. Omdat de uitslag uit de 

dorpsdialoog verwerkt moest worden, is deze vergadering verplaatst naar deze datum zodat er later 

in de vergadering over deze uitslag gesproken kan worden. 

- 

3 Notulen openbare jaarvergadering 26-9-2023 

Geen opmerking en hierbij goedgekeurd 

- 

4 Financiële verslaglegging  

In verband met afwezigheid van penningmeester Hein Heeren licht Jos dit kort toe. Het punt over de 

bijdrage in de kosten wordt door Jos toegelicht als terugbetaalde niet verbruikte subsidie. 

- 

5 Kascommissie 

Michiel van Boxtel en Jan Bos hebben de kas gecontroleerd en akkoord bevonden. Nieuwe 

kascommissie voor volgend jaar is Michiel van Boxtel(2e termijn) en Monique Paanakker(1e termijn) 

- 

6 Mededelingen 

Janne Smeets presenteert de flyer die door alle bewoners van het dorp ontvangen zal worden. Voor 

nieuwe inwoners zal er een tegoedbon bijgestoken worden om iets lekkers bij de Coop te kunnen 

halen. 



 

Ronnie Braks licht zijn bouwplannen Odiliapeel Oost fase 1 toe(om 21:30u). De anterieure 

overeenkomst is in de maak en Ronnie verwacht daar binnen nu en ca 1 maand een handtekening 

onder te kunnen zetten. Het traject van bestemmingsplan en bouwvergunningen zal een hele tijd i 

beslag nemen. Ronnie denkt dat er in 2025 gebouwd kan gaan worden. Het plan behelst woningen 

van allerlei budget. Er zal oa een hele rij pre-starters woningen komen, dit zijn woningen die nog wat 

lager geprijsd zijn dan de starterswoningen. Verder is er ook plaats voor vrijstaande woningen en 

levensloop bestendige woningen.  

- 

Jos Tonnaer licht toe waarom Peels Platform een zienswijze heeft ingediend over Oude Dijk 67-69. 

Ten eerste is Peels Platform zeker niet tegen woningbouw, ten tweede wil het PP zich niet mengen in 

particulier initiatief. 

Wel heeft PP gezien dat de bouwplannen tegenstrijdig zijn met de resultaten van de kernen-CV 

In de zienswijze die op 4 juli met de gemeente besproken wordt, wordt met name gesproken over de 

3-lagen bouw, en het bouwen over de rooilijn. 

Jos benadrukt dat dit een zienswijze is en géén bezwaar 

- 

Bomenkap: 

Jos: Wim Althuizen heeft namens de gemeente een excursie in de bossen georganiseerd half 

September om een en ander te verduidelijken. Willie van Dommelen uit zijn zorgen over het kappen 

van grote bomen. Er ontstaat een korte discussie en er vervolgt geen verdere actie 

- 

Bart Coppes legt kort uit wat de dorpsdialoog en de kernen_CV inhouden en dat de resultaten op 

thematafels gepresenteerd worden, zodat mensen die geïnteresseerd zijn in een bepaald onderwerp, 

zich bij die thematafel aan kunnen sluiten. De flyers zijn een rapportage uit de dorpsdialoog, waarbij 

de resultaten nog niet op haalbaarheid beoordeeld zijn. Het doel is om meer eigenaarschap bij de 

bewoners te creëren, met volledige ondersteuning van PP. 

 

Verder meldt Bart dat er 2 websites in een nieuw jasje gestoken zijn: Odiliapeel.com en 

Peelsplatform.nl 

- 

Jos Tonnaer meldt dat iedereen die inschrijft om in en projectgroep deel te nemen, op 12 juli aan kan 

sluiten om de start te maken. Overigens kan opgeven voor deze projectgroepen ook op een later 

tijdstip nog. 

Jan Verkuilen vraagt wat het verschil is tussen de thematafels van nu en het dorpsdialoog: Bart de 

thematafels van nu zijn met name informatievoorziening 

Michiel van Boxtel geeft een compliment over de transparantie van de resultaten. 

- 



 

Rondvraag: 

Michiel van Boxtel merkt op dat de gebiedsplatforms in Uden zijn opgeheven. Arie Cornelissen licht 

de oorzaken toe: Deze platforms merkten zelf dat het niet de beoogde resultaten boekte, Het lukte 

niet om een Kernen-CV op te stellen, De Udense platforms staan verder af van de bewoners door het 

minder dorpse karakter van Uden. 

Betsie Wijnen vraagt naar het historisch pad. Roger Bens licht toe dat hij verwacht einde van het jaar 

alles klaar heeft. Hij krijgt nog enkele foto’s die Bart Coppes ook graag voor de website wil hebben. 

Bert Nabuurs vraagt zich af waarom de auto’s uit de parkeervakken weg moeten tijdens de kermis, 

ouderen zouden hiervan last ondervinden. Jos Tonnaer merkt op dat dit hoort bij het wonen in het 

centrum. En er is vergunning afgegeven vanuit de gemeente. 

Jan Verkuilen zoekt namens Fietsforum Maashorst 3 verbeterpunten voor fietsers in Odiliapeel die 

het forum direct kan oppakken. Jos Tonnaer merkt op dat het dit het beste kan worden 

gecombineerd met het focuspunt Verkeersveiligheid om zo de krachten en de verbeterpunten te 

bundelen. 

 

Als afsluiting wordt er een informele discussie gevoerd door de aanwezigen aan de hand van de 

resultaten van het dorpsdialoog waarbij diverse mensen zich aanmeldden om deel te nemen aan op 

te starten projectgroepen in de vergadering van 12 juli 2023. 


